
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 1-2014 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2014-01-13  § 1 – 9 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Janne Flodin, Annika Rolfsson, Gunilla Hedin 

  
  Ansvarig 
 
§ 1 Öppnande 
 
§ 2 Dagordning 
 
§ 3 Föregående 
      Protokoll 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 4 Ekonomi 
 

Bokföring helår nästan klar. Klart till nästa möte. 
Uppstart budgetarbete 2014. Fördjupad genomgång 3/2. 
 

Maria/ 
Janne 

§ 5 Fotboll 
 
 
 

Mallen uppdaterad av Thomas och distribuerad till styrelsen. Alla 
läser till nästa möte för beslut  
 
Arbetet fortsätter för att föreningen ska ha ett herrjuniorlag 2014. 
 
 
Finns intresse från föreningen att arrangera någon form av Cup på 
Romevi. Föreningen har kontaktat ett par ledare för att få hjälp 
med att arbeta fram ett förslag. Styrelsen bjuder in dem till nästa 
styrelsemöte den 3/2 2014. 

Thomas 
 
 
Kalle/ 
Janne 
 
 
 
Janne 

§ 6 Kansli info  PS Bygg har grävt ned slang för bredband mellan kansliet och 
stora lokalen. Återstår att dra kabel. Kabel finns nu på Romevi. 
 
Dagbarnvårdarna önskar utöka sin verksamhet på Romevi.   
 
Arbetet med herrarnas/damernas duschutrymme fortgår. 
 
Genomgång av resultatet från räddningstjänstens brandöversyn. 
Kansliet börjar åtgärda anmärkningar från listan. 
 
Partneravtalet förlängt med ICA Maxi. 
 
Janne har utbildat sig i SISU. 
 
Alla ansökningar till Idrottslyftet/GFF skall vara inne senast 31/1. 
 
Förutsättningarna för vårt avtal med Team Sportia har förändrats. 
Kalle ber Maria beskriva förändringarna vid nästa möte. 
Janne/Maria tar även fram avtalet till nästa möte för kontroll 
 

Janne 
 
 
Janne 
 
Janne 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
Janne 
 
Janne 
 
Kalle 
 
Janne/ 
Maria 



Anders Larsson har fått offert på inköp av 10 flaggstänger. Janne 
pratar med Anders. Kan vi få sålt några platser så kör vi på det. 
 

Janne 

§ 7 Övriga frågor Föreningen kommer att utvärdera en ny produkt (My Club) för 
föreningsadministration, websida mm. Styrelsen beslutade att 
även titta på Idrott Online. 
 
Arbete pågår med att ta fram tydligare skyltning kring hur 
besökare bör röra sig på Romevi för att nå olika planer m.m. 
 
Kalle bokar möte med gymnastikläraren på skolan. 
 
Årsmöte 19/3, styrelsen börjar efterfråga fler ledamöter. Thomas 
ordnar info på hemsidan. 

Thomas, 
Janne 
 
 
Janne/ 
Thomas 
 
Kalle 
 
Thomas 

§ 8 Nästa möte Nästa möte måndag 3/2 klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Annika 
 

 

§ 9 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


